****Please keep this sheet for your own reference****

2016 WSSA Sungei Wang Stacking Challenge

Event Details:

- Date: 16 October 2016 (Sunday)
- 2. Venue: Concourse Level, Sungei Wang Plaza
- 3. Time: 10am-7pm (Details refer to agenda provided)
- 4. Prelim Round: 11am-1pm for all Individual, Double & Parent-Child events,
- Final Round: 3pm-6.30pm for all Individual (Top 10 for each event and each age division), all Double (Top 5 for each age division) & Parent-Child events (Top 5 for each age division).

Registration Fees:

- Normal Fees: RM30 (Before 1 Oct)
- Late Fees: RM40 (1 8 Oct)
 Registration closed: 9 Oct 2016.
- 4. **FREE Limited Edition T-shirt** for first 150 confirmed registration.



Prizes & Awards: 6 Events

	Events	Trophies	Medals	Certificates
1	Individual 3-3-3 Event (Top 10 awards/ age div)	1 st	2 nd -5 th	1 st -10 th
2	Individual 3-6-3 Event (Top 10 awards/ age div)	1 st	2 nd -5 th	1 st -10 th
3	Individual Cycle Event (Top 10 awards/ age div)	1 st	2 nd -5 th	1 st -10 th
4	Doubles Cycle & Parent-Child Double (Top 5 awards/ age div)		1 st -3 rd	1 st -5 th
5	Stack Out Challenge (Top 3)	Myste	ery Prizes for 1	L st -3 rd
6	Top 5 Girls	1 st -3 rd	4 th -5 th	1 st -5 th
7	Top 5 Boys	1 st -3 rd	4 th -5 th	1 st -5 th
8	Individual All Around Champion (3 awards)	1 st -3 rd		1 st -3 rd

Payment Methods:

- 1. Pay to your coach during Sport Stacking Class.
- 2. Pay via bank online transfer/bank in to:

Maybank: Foo Leong Sew Account No: 1126 4201 0632

Please take a photo of the bank in slip/online transfer confirmation slip with the participant's name

& school on it and send by email to: davian@wssamy.com or

send by WhatsApp to Davian: 012-2438112

General Enquiries:

For any general enquiries pertaining to this 2016 WSSA-Sungei Wang Stacking Challenge, please contact:

Event Organizer: **DJ Sport Studio**

Email: davian@wssamy.com
Contact: 012-243 8112 (Davian)

Our Sponsors: Main Sponsor Equipments Sponsor Governing Body









2016 WSSA-Sungei Wang Stacking Challenge

16th Oct 2016 Concourse Level, Sungei Wang Plaza, Jalan Bukit Bintang, Kuala Lumpur

Registration Form / 报名表格

Closing Date: 8th Oct 2016 Registration Fee: RM 30 *Limit to 150 Participants*



Coach Coordinator:	Stacker Information 参赛者资料				
Email: 电邮:					
Phone: 电话: Date of Birth (D-M-Y): 出生日期(日-月-年): Event Competing (please tick in the box) 参加项目(请打勾) Compulsory Event 强制性项目: Individuals (3-3-3, 3-6-3, Cycle)	Email:	School / Club / Organization Affiliation:			
Compulsory Event 强制性项目: Individuals (3-3-3, 3-6-3, Cycle)	电话:	_ Gender: Male / Female 性别: 男 / 女			
Relay Event 四人接力赛	Event Competing (please tick	k in the box) 参加项目(请打勾)			
□Doubles 双人赛 Partner's Name: 搭档姓名: Partner's Phone Number: 搭档电话: □Child Parent Doubles 亲子双人赛 Parent's Name: 家长姓名: Relationship: 关系: □Please arrange Double Event for me, I will be glad to accept the arrangement.请为我安排双人赛,我必高兴接受安排。 □Please arrangement.请为我安排双人赛,我必高兴接受安排。 □Please arrangement.有为我安排双人赛,我必高兴接受安排。	Individuals (3-3-3, 3-6-3, Cycle) 个人赛 Age Division:	□Relay Event 四人接力赛 Relay Team Name(Eng): ∧			
	□ Doubles 双人赛 Partner's Name: 搭档姓名: Partner's Phone Number: 搭档电话: □ Child Parent Doubles 亲子双人赛 Parent's Name: 家长姓名: □ Relationship: 关系: □ □ Please arrange Double Event for me, I will be glad to accept the arrangement.请为我安排双人赛,我必高兴接受安排。	Team Relay Event is not available in this Stacking Challenge 4. Will glad accept the arrangement. 有为我安排 人接力赛,我必高兴接受安排。			

Remark:

- 1) Registration fee is non-refundable. No on-site/ last minute registration, as this will delay and disturb our whole schedule of the events.
- 2) Please submit your registration form & fees before the closing date to your coach, or send your registration form email to **davian@wssamy.com** and made payment before collecting your time-sheet and your sticker number on the event date.
- 3) Part of fees collected will contribute to WSSA Competition Fund for sponsoring Malaysia Team stackers in future Asian Championship, World Championship, AAU Junior Olympic, and other Invited Open Championship events held at overseas. We appreciate your support to this sport.
- 4) All Double Divisions compete in the Cycle. Double Teams may be coed; Age Division is based on the oldest stacker for 18 under and the youngest stacker for 19 and above. Stacker who 18 or younger cannot pair up with stacker who 19 and above.
- 5) In addition to competing on an Age Division Double Team, listed above, A stacker 18 or younger may compete with one of their parents, step parents, legal guardian, grandparents or step grandparents, and that "parent" may compete with each "child" in their immediate family. Parent's registration fee is waived for Parent-Child double event.
- 6) Relay Teams must field a complete list of 4 stackers to compete. Team with less than 4 stackers will be disqualified. No changes of name-list allow after the registration closing date and on the event date. Stacker who 18 or younger cannot team up with stacker who 19 and above. Stacker is only allowed to participate in ONE relay team only.
- 7) Stacker must use **Genuine Speed Stacks Cups** in all events organized by WSSA Malaysia. Cup(s) used for competition at a WSSA Recognized or Sanctioned Event **cannot be tampered with or altered in any way.** (e.g. punch additional holes, remove logos, apply a foreign substance, etc.)
- 8) All results are taken by the Judge(s) on the spot. Any disputes are declared to be final by Master Judge.
- 9) Translation if discrepancies English version shall prevail. The tournament if imperfections, the organizer reserve the rights to add or delete, without notice.

备注:

- 1)报名费不予退还。现场报名将会被忽视,因这举动可能会影响比赛之进度。
- 2)请将报名表格连同报名费在截止日期前交给您的教练,或将报名表格电邮至 davian@wssamy.com 并在当天领取成绩表和参赛号码前缴清报名费。
- 3) 部分所收取的报名费将充作比赛赞助基金,用以赞助亚洲赛,世界赛,青少年 奥林比克运动会或其他海外公开赛等赛 事。我们感谢您对竞技叠杯运动的支持。
- 4)双人赛均以花式循环(Cycle)形式进行。双人组别可男女配;18岁以下组别以年长搭档的岁数为分派年龄组别准则,19岁以上则以年轻搭档的岁数为分派年龄组别准则。18岁以下选手不能与19岁以上选手搭档。
- 5)除了参与各自年龄组的双人赛,一名 18岁以下的选手可与各自的父母/继父母/ 合法监护人/祖父母/继祖父母配对成组, 该"家长"可与家中每一名"孩子"参与 此赛事。"家长"免报名费,倘若"家 长"有参加个人赛则另需报名。
- 6)接力队必须由 4 名参赛者组成。少于 4 名参赛者的队伍将被取消比赛资格。报名截止日期后,以及活动当日皆不得更改组员名单。18 岁以下选手不能与 19 岁以上选手组队。每名参赛者只允许参加一支队伍。
- 7) 参赛者需在所有竞赛中使用 WSSA Malaysia 所指定的竞技叠杯运动器材。
- 8)赛果均以当场裁判的判决为准。任何 争议均以裁判长(Master Judge)的宣布 为最终决定。
- 9)翻译若有出入,一概以英文为准。本 赛事若有未尽善之处,主办当局保留增删 之权利,恕不另行通知。

Stacker Agreement

By signing this registration, I agree to display positive behavior and good sportsmanship. In addition, I am: 1) Granting the World Sport Stacking Association, Speed Stacks, Inc, and their affiliate's permission to film and record my likeness, appearance, image, name and/or voice in any media. Such film and/or recording may be sold or used for promotional, broadcast, or other purposes, worldwide, in perpetuity; 2) Verifying that my date of birth and citizenship are accurate; 3) Verifying that I reside in the State/Province/Country state above. The consideration I am to receive for my granting such rights is the right for me to participate in this tournament event.

参赛者同意书

透过签署此同意书,本人同意在比赛期间展现出良好行为和运动精神。并且我 1) 授权世界竞技叠杯推广协会,马来西亚竞技叠杯代理商及相关单位使用各种形式拍摄或录制我的照片,形象,名字或语音。本活动之拍摄结果和纪录有可能会无限期被出售,或作为宣传之用、播出等其他用途。2)验证我的出生日期和国籍是准确的;3)验证以上的州/省/国家是我居住的。本人同意以上的授权是作为我参加本赛事的权利。

Stacker Signature:	Date:
参赛者签名:	日期:
Stacker under 18 years old understand the agreement above for my child and that my child will not be supervised during the competition. Either my child's Rely Team Coach or I will assume that responsibility.	18 岁以下参赛者 eed 我了解以上对我孩子的协议以及我孩子在 比赛过程中需要被监督。我孩子的教练, 或我将承担这责任。
Parent/Guardian Signature:	Date:
家长/监护人签名:	日期:

****Please keep this sheet for your own reference**** Agenda for **2016 WSSA-Sungei Wang Stacking Challenge**

Sunday, Oct 16	Agenda	
10.00am	Arrival and Report to the registration counter or your coach (for collection of Timesheet, Sticker, Goodies and T-shirts).	
11.00am	Start Competition: Preliminary Round for - Individual (All Age Division) - Double Cycle (8U, 10U, 12U, 18U, Open) - Parent-child Double Cycle (10U & 11+)	
1.00pm	Lunch Break (Prelim result will be announced after lunch)	
1.45pm	Stack Out Challenge (Please register before 11am at registration counter & limit to One representative per organization/school)	
2.45pm	Opening Speech & Awards Presentation (By invited guest)	
3.00pm	Start Championship (Final for Double & Parent-Child Double)	
3.30pm	Final for Individual (Group 1*), Awards Presentation for: Double (Group 2*)	
4.30pm	Final for Individual (Group 2*), Awards Presentation for: Double (Group 1*) & Ind (Group 1*)	
5.30pm	Awards Presentation for: Individual (Group 2*).	
5.50pm	Stack of Champion (SOC) for Ind (333, 363, & Cycle) & Double	
6.30pm	Awards Presentation for -Top 5 (Male) -Top 5 (Female) -Individual All Around (Top 3)	
6.50pm	Closing Ceremony & Photo Session	

Note: Timing might varies according to the actual day condition, though the organizers will try their best to follow the above mentioned durations.

Group 1*	Group 2*
Age Division 6 & Under (Combined)	Age Division 11-12 (Male)
Age Division 7-8 (Male)	Age Division 11-12 (Female)
Age Division 7-8 (Female)	Age Division 13-14 (Male)
Age Division 9-10 (Male)	Age Division 13-14 (Female)
Age Division 9-10 (Female)	Age Division 15-18 (Combined)
Double Cycle (Age Division: 8U)	Age Division Open (Combined)
Double Cycle (Age Division: 10U)	Double Cycle (Age Division: 12U)
Parent-Child Double (Age Division: 10U)	Double Cycle (Age Division: 18U)
	Double Cycle (Age Division: Open)
	Parent-Child Double (Age Division: 11+)

Website: www.wssamy.com, www.thewssa.com or www.speedstacks.com.my

Email: davian@wssamy.com. Contact: +6012-2438112

Emergency Contact: +6012-243 8112(Davian) or +6012-286 6231(Joyce)